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Zitting van 20.02.18

#Onderwerp : Interpellatie van de heer Philippe DESPREZ betreffende de communicatie van het College
over de renovatie van het Keymplein - burger inbreng en reoriëntatie van het project - Gemeenteraad
van 20/02/2018.#

Openbare zitting

Enkele dagen na de overleg zitting van 11 januari, hebt u via een huis aan huis, over deze en de
omschakeling van het project gecommuniceerd.
Wat u niet zegt in uw mededeling, is dat 633 bezwaren werden aanvaard, terwijl talrijke petities niet in
overweging werden genomen. Na afloop van het openbare onderzoek, loopt het geheel van de inwoners die
blijk hebben gegeven om de incoherenties van het project aan te duiden op tot iets meer dan 1.100 personen
als men de petities toevoegt die niet in de boeken opgenomen konden worden. Laat ons erop wijzen dat op
het honderdtal aanwezigen aan de overleg vergadering, een goed dertigtal zich heeft uitgesproken, waarvan
een tiental dat deel uitmaakt van andere wijken in de gemeente. Het is dus het geheel van de verschillende
burger initiatieven die de Overleg Commissie, in zijn analyse heeft overtuigd, van het gebrek aan kwaliteit
van het project en de incoherenties tussen de vermelde doelstellingen en de voorgestelde aanpassingen.
De opmerkingen hebben hoofdzakelijk betrekking gehad op de weinig kwalitatieve, duurzame en
comfortabele aspecten van de overwogen renovatie, het verlangen van de handhaving van een sterke
identiteit, de handhaving van het parkeren vlakbij de handel, een veiliggestelde plaats voor kinderen en
volwassenen, een verkeer waar een duidelijke oppositie tegen de afschaffing van de verkeerslichten en bus
strook wordt bevestigd, een vraag van zone 20 op de plaats, PBM plaatsen, een visuele markering van de
Waterwildlaan, een betere integratie van de fietsers aan de kruisingen en in SUL, een oppositie tegen
minéralisatie van de plaats maar een verlangen van om ze te laten winnen aan toegankelijkheid en aan
loopcomfort…
Dat alles, gomt u uit in uw mededeling, door het weg laten van de wil inwoners te kennen te geven om de
bestaande patrimoniale kwaliteiten en de convivialiteit te zien behouden, zonder de inzet van de duurzame
ontwikkeling te vergeten. U zegt evenmin wat de Overleg Commissie in uw project als magere garanties
beschouwt dat het biedt in termen tot wezenlijke verbetering van de nieuwe inrichting.
In deze post, probeert u om de verantwoordelijkheid op de regionale instanties te verwerpen, terwijl, lange
tijd voor de maak van het project, u de geldende regionale reglementering uitstekend kende. En met reden,
aangezien Ecolo degelijk deel uitmaakte van de regionale regering in 2006, tijdperk waar het regionaal
reglement van stedenbouwkunde al groot belang hechtte aan de mobiliteit en de vermindering van de CO2
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emissie.
Als het College overweegt om het project op een meer consensuele basis te reoriënteren, betreuren wij dat
het niet zijn nieuwe positie heeft vervroegd om het enige belangrijke project van de legislatuur te kunnen
verwezenlijken die ten einde loopt. Wij betreuren eveneens de afwezigheid van reactiviteit, terwijl een goed
aantal negatieve reacties u sinds talrijke maanden bekend waren.
Gezien andere sprekers u zullen ondervragen op andere elementen van het dossier, stel ik u de volgende
vragen, in rechtstreeks verband tot uw post:

Kunt u de kosten van de aangekondigde « light »  werken becijferen?

Hoeveel weken zijn er voor het uitvoeren van deze werkzaamheden voorzien?

Welke bestemming denkt u te geven aan de blauwe steen en roze marmer klinkers, hun kwaliteit is
wel een nieuwe bestemming waard?

Ik bedank u voor uw antwoorden.

De Raad neemt kennis.

ALDUS GEDAAN EN BERAADSLAAGD IN ZITTING,
DOOR HET RAAD,

De Gemeentesecretaris, 
Etienne Tihon  

De Voorzitster, 
Cathy Clerbaux

VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 21 februari 2018

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Burgemeester,

Olivier Deleuze
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